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АННОТАЦИЯ 

 Инновационные методы обучения - это методы обучения, предполагающие 

новые способы взаимодействия «преподаватель-обучающийся», определенное 

новшество в практической деятельности в процессе усвоения учебного материала. В 

21 веке произошло очень много изменений в развитии образования, даже по 

сравнению с 20 веком. Если в конце 20 века интернетизация и цифровые технологии 

только начали проникать в обучение, то в настоящее время обучение строится именно 

на этих принципах. Это все меняет наш образ жизни, способы общения, образ 

мышления, социальные навыки и социальное поведение. 

 Ключевые слова: русский язык как иностранный, инновации в обучении, 

контроль, объективность, тест, субтест. 

 

TESTING AS AN INNOVATIVE METHOD OF TEACHING RUSSIAN AS A 

FOREIGN LANGUAGE 

 

ABSTRACT 

 Innovative teaching methods are teaching methods that imply new ways of 

interaction "teacher - student", a certain innovation in practical activities in the process of 

mastering educational material. In the 21st century, there have been many changes in the 

development of education, even in comparison with the 20th century. If at the end of the 

20th century, internetization and digital technologies only began to penetrate into education, 

then nowadays education is based on these principles. It all changes the way we live, the 

way we communicate, the way we think, social skills, and social behavior. 

 Keywords: Russian as a foreign language, innovation in teaching, control, 

objectivity, test, subtest. 
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